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§45
Tillgång till det mångsidiga intensiva programmet för
små barn med autism
- skrivelse frän Liberalerna

Beslut
Skrivelsen skickas till förvaltningen för beredning.

Förslag till beslut
Tjänstgörande ersättaren Kim Höglund (L) anmäler för Liberalerna
en skrivelse med förslag till beslut att skicka den till förvaltningen
för beredning.
Tjänstgörande ordförande Sophia Granswed Baat (M) anmäler att
Moderaterna ansluter till skrivelsen.
Ledamoten Alice Vestlin (C) anmäler att Centerpartiet ansluter till
skrivelsen.

Beslutsgång
Tjänstgörande ordförande Sophia Granswed Baat (M) yrkar att
skrivelsen skickas till förvaltningen för beredning och hör enhälligt
bifall därtill.

Bilaga
Skrivelse, Liberalerna, Moderaterna och Centerpartiet.



ffl StockholmsV stad
Skärholmens stadsdelsnämnd Protokoll nr 12/2023

Sida 69 (76)
2023-11-23

Bilaga, skrivelse, Liberalerna, Moderaterna och Centerpartiet
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SKRIVELSE
Tillgång till det mångsidiga intensiva programmet för små barn med
autism
Kim Höglund (L)
Sophia Granswed Baat (M)
Alice Vestlin (C)

Tidiga insatser för barn med autism är viktiga för deras utveckling.
Det finns enligt uppgift (DN 27 oktober 2023) bara en enda metod
med vetenskaplig evidens, en särskild inlärningsterapi, som skapar
förutsättningar för barn med autism att utvecklingsmässigt komma
ikapp övriga barn i förskolan. Detta sker med intensiv träning när
barnen fortfarande är små och mottagliga för förändring. I
Stockholm ges detta mångsidiga intensiva program på
Autismcentrum för små barn på Rosenlunds sjukhus. Men för att
det ska fungera i så krävs samverkan mellan sjukvården och
kommunerna eftersom det är förskolepersonalen tillsammans med
föräldrarna som ska träna barnet i vardagen. Många kommuner och
stadsdelar säger dock nej till ansökningar från förskolor/föräldrar

. som vill delta i programmet. Detta trots att Socialstyrelsen i de
nationella riktlinjerna från 2022 anser att programmet ska
högprioriteras av vården.
I Dagens Nyheters genomgång så framgår det att bland annat
Skärholmens stadsdelsförvaltning säger generellt nej till att
förskolorna samverkar med regionen i detta program.
Vi skulle med hänvisning till ovanstående vilja ställa följande fråga
till förvaltningen:
Om uppgifterna i DN stämmer, av vilken anledning säger
Skärholmens stadsdelsförvaltning nej till denna samverkan genom
att låta förskolor tillsammans med vårdnadshavare delta i
programmet som ges på Autismcentrum för små barn?


